

STYREMØTEREFERAT 02-2023

Møtedato: 09.05.2023

Tilstede: Sverre Hennum, Marion Bredesen, Birger Steen, Per Ivar Gundersen, Steinar Fagerås, Ole Ivar Bergan, Vidar Gustavsen og Christina W. Schie

Ikke tilstede: Rune Briskodden

Referent: Marion Bredesen

Nye Saker dette møtet		
Saksnr		Ansvar/frist
5-2023	<p>Oppsummering forrige referat: Referat godkjent</p> <p>Aktiviteter utenfor komiteene:</p> <p>Haraball gjennomført, det ble tilslutt 38 deltagere og det har kommet mange gode tilbakemeldinger. Mange uavhentede premier og det foreslås at ved neste år informeres det om at man komme kun for premieutdeling og ikke delta på festen</p> <p>RS Leder informerte om sakene som ble tatt opp på RS</p> <p>Ny høring Jaktprøvere regler Styret ser ingen grunn til å ha en ny høring med dommerene da deres mening kom godt frem på møtet i februar</p> <p>Dressurkurs Det har til slutt blitt 9 deltagere, det planlegges en form for ringtrening frem mot utstillingen i Mai</p> <p>Hjasen Er sendt til trykking og utsending, styret tar opp igjen spm om den skal digitaliseres, og kommer frem til at vi beholder den slik den er i dag.</p>	
6-2023	<p>Fra Komiteene: Utstillingskomiteen;</p> <p>Det ble til sammen 24 hunder på unghundfremvisningen. Spørsmål om fremvisningen skal avvikles kommer opp, styret stemmer for at vi fortsetter, men øker prisen 400,-</p>	

	<p>Sundhaugen er ingen optimal plass for utstilling grunnet helling, Vikersundbakken kan være et godt alternativ Muligheten for dette undersøkes nærmere</p> <p>Valhallutstillingen Alt er i rute</p> <p>Jaktprøvekomiteen; Komiteen har hatt møte og prøveledelse for alle prøver er satt</p> <p>14. August blir det kurs i prøveledelse for aktuelle kandidater 2. September blir det skogdag</p> <p>Spørsmål om avholdelse av dommermøte blir tatt opp, vi gjennomføre for gjeldene regelverk med oppmøte av minst 50% av dommere, vurdere å inkludere de som har lang reisevei, på Teams</p> <p>Er koronaregelverket fortsatt gjeldende? Det sendes forespørsel til NHKF om dette Åpen samlet reveprøve diskuteres, dette tema tas opp igjen når det skal søkes om prøver til neste år Spm om Flesbergprøven bør flyttes tas opp igjen for å få fler deltagere når det ikke er DM/NM</p> <p>Det er ønskelig at de med småhund blir mer engasjert, jaktprøvekomiteen jobber videre med dette</p> <p>26-28 Mai blir det jaktprøvedommer kurs</p> <p>NM småhund Det kommer en representant fra NKK for å overvære konkurransen</p> <p>Sporptøvekomiteen;</p> <p>Prøveleder ønsker å få overført 5000,- (blod og diverse utstyr)</p> <p>EVT:</p> <p>Årshjul Vi skal lage det</p> <p>Årets Finskstøver: Det var en bok som fulgte denne</p>	<p>Marion</p> <p>Sverre</p> <p>Per Ivar</p>
7-2023		

	<p>premien som forsvant for 15 år siden, det diskuteres om det skal lages ny bok evt endre statuttene, det bestemmes at vi lager en ny bok</p> <p>Vi er for dårlig til å legge ut begivenheter og oppdateringer på websiden, Ole Ivar blir ny webmaster sammen med Rune</p> <p>Neste styremøte blir i august</p>	
--	--	--